
Vragen  betreffende stoppen LEV-groep overgang Lumens

Datum: 23-11-2020

Raadslid: Henk van Eck (De Dorpspartij)

Onderwerp: overgang LEV-groep naar Lumens 

Inleiding:
Onder agendapunt 5 van de Commissie Sociaal Domein staat 
,,Overleg van de raadscommissie met het college over transitie welzijnswerk van LEVgroep naar 
Lumens” Bij deze willen we als Dorpspartij een aantal vragen daarover aan de  orde stellen

-In de RIN van 3 november 2020 lezen we : 
 Lumens gaat voor de gemeente het vluchtelingenwerk, sociaal raadsliedenwerk, de 
thuisadministratie, maatschappelijk werk,buurtbemiddeling, PSHOR / crisisdienst en WvGgz 
uitvoeren. Voor de dorpsondersteuners,het infopunt mantelzorg en het vrijwilligers informatiepunt 
zijn we in gesprek met (lokale)partijen om te kijken of zij daarin een rol kunnen vervullen. Als het 
gaat over het Taalhuis /laaggeletterdheid en Een Pas Vooruit onderzoeken we nog de mogelijkheden 
over hoe we deze dienstverlening lokaal willen aanbieden. Het streven blijft alle taken per 2021 te 
hebben geborgd.
Vraag : wat is de stand van zaken bij bovengenoemde overdrachtstaken. Welke zijn wel en welke 
zijn (nog) niet gerealiseerd?

-Bij Team Gemert-Bakel
Lumens stelt team Gemert-Bakel samen met huidige professionals van Lumens aangevuld
met nieuwe medewerkers. De vacatureruimte staat daarbij ook open voor medewerkers van
LEVgroep die graag in Gemert-Bakel willen blijven werken. Het team is niet compleet zonder
de inzet van vrijwilligers. De gemeente en Lumens gaan de huidige vrijwilligersgroep zo snel
mogelijk benaderen en motiveren om mee te blijven doen.
Vraag: Hoe verloopt dit proces en met name de vraag of het lukt dat er per 1 januari voldoende 
capaciteit en medewerkers binnen het Team Gemert-Bakel aanwezig zijn?

-Bij vervolgproces:
Het college heeft aangegeven dat een warme overdracht van het welzijnswerk essentieel is. Zowel 
voor de  inwoners, maar ook voor de medewerkers van Lumens is een warme overdracht belangrijk 
om zo snel mogelijk een vertrouwensband met de inwoners op te bouwen. Het college  heeft 
aangegeven om met de  LEVgroep in gesprek  te gaan om een warme overdracht te bevorderen
Vraag: Hoe ziet deze overdracht er concreet uit en is dit haalbaar voor 1 januari 2021?


